

DOI: 10.18572/2072-4438-2020-5-3-5

О некоторых аспектах прокурорского надзора за оперативно-разыскной деятельностью

**Омелин Виктор Николаевич,
главный научный сотрудник
Научно-исследовательского института
Федеральной службы исполнения наказаний (ФКУ НИИ ФСИН России),
доктор юридических наук, профессор**

e-mail: v.omelin@mail.ru

Статья посвящена дискуссионным вопросам о предмете прокурорского надзора за оперативно-разыскной деятельностью.

Ключевые слова: оперативно-разыскная деятельность, прокурорский надзор, органы, осуществляющие оперативно-разыскную деятельность, предмет прокурорского надзора.

On Some Aspects of the Prosecutor's Supervision over Criminal Intelligence and Surveillance Operations

**Omelin Viktor N.
Chief Research Scientist of the Research Institute of the Federal Penitentiary Service of Russia
LL.D., Professor**

The article is devoted to debatable questions about the subject of Prosecutor's supervision of operational and investigative activities.

Keywords: operational investigative activities, Prosecutor's supervision, bodies that carry out operational investigative activities, the subject of Prosecutor's supervision.